
PROTOKoL NT XXXIV/22
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 26.10.2022 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

Ad.1.
Obrady otworryla i przewodnicryla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecno5ci stwierdzila prawomocnoSi obrad. W sesji

uczestnicryli Radni, Burmistrz Suraz4 Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
soltysi.

4d.2.
Pani Przewodnicz4ca przedstawila proponowany porzqdek obrad:

l. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Projek uchwaty w sprawie zrnian w budZecie gmny na2022r.
4. Projekt uchwaly w sprawie wskazania miejsca wstgpnej lokalizacji

dodatkowych przystank6w na drogach powiatowych w gminie Sura2.
5. Projekt uchwaly w sprawie okre6lenia prrystank6w komunikacyjnych,

kt6rych wla6cicielem lub zarz4dzajqcym jest Gmina Suraz oraz warunk6w
i zasad korzystania z tych przystank6w.

6. Projekt uchwaly w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystoSci
i porz4dku na terenie Gminy Sura2.

7. Projekt uchwaty w sprawie zmiany szczegolowego sposobu Swiadczenia
uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wla5cicieli
nieruchomoSci i zagospodarowania tych odpad6w, w zamian zatiszczonq
przez wlaSciciela nieruchomoSci oplatg za gospodarowanie odpadami
komunalnymi

8. Projekt uchwaty w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazwq ,,Poprawa
bezpieczeristwa ruchu poprzez budowg wyniesionego skrzy2owania ulic:
Zabludowskiej, Bialostockiej i Zagumiennej w Surer2u"

9. Projekt uchwaty w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Bialostockiemu
na dofinansowanie zadania pod nazwq ,,Opracowanie dokumentacji
projektowej na: Przebudowg z rozbudowq drogi powiatowej Nr l5l7B
TuroSri Dolna - SuraZ wraz z przebudowq mostu na cieku bez nazwy k/m
Kowale (gm. Suraz)"

1 0.Projekt uchwaty w sprawi e przeznaczenia do sprzeda2y dzialek polo2onych
na terenie miej scowoSci Sura2.

ll.Projekt uchwaty w sprawie wyraZenia zgody na nieodplatne nabycie
nieruchomoSci gruntowej.
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l2.Projekt uchwaly w sprawie anian w statucie Miejsko-Gminnego o6rodka
Pomocy Spolecznej w SuraZu.

l3.Informacja o stanie realizacji zadari oswiatowych, w tym o wynikach
sprawdzian6w i egzamin6w za rok szkolny 2021/2022.

l4.Informacja Burmistrza Suraza i przewodnicz4cego Rady Miejskiej

- 
w SuraZu o zlo2onych o3wiadczeniach majqtkowych.-

l5.Prryjgcie protokolu obrad z )OOilII sesji itady Ir,Iiejskiej w Sura2u.
l6.Informacja Burmistrza Suraza z podjgtych dziaan migdzy sesjami.
lT.Zapylania i wolne wnioski.
18.Sprawy r62ne.
19.Zakoficzenie obrad )O(XV sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Ydni Rad{ Miejskiej w Surazu porzqdekprryigli 13 glosami za, przy 13 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowizalqcznik do p.oiokoiu.

y ryi@ z planowanym przekazaniem dowozu dzieci szkolnychi przedszkolnych oraz z utworzeniem dodatkowych kun6w ao.i"1..o*Js"i
lapy,na sesji byl obecny przedstawiciel spolki pKS NOVA
Pan Burmisbz stwierdzil, i7 v"*lz"w temat sz*zegiiowo byl omawianyw obecnosci przedstawicieli sp6lki podczas wczesni-ejszego ,pott-iu otu
komisji, z u&ialem mieszkanc6w gminy. po zlozonychsuiestiach i u*agactr
radnych oraz mieszkaric6w, spolka pr4ygotowala wyceng na powy2sze zadania.
Pan Sekretarz poinformowal radnych, izTt rturpAli oU"lru;" a"** G""i a"
szkol i przedszkola w cenie l0 000,00 zl netto, ,a( 

""nu 
i dodutkowym kursem

do miejscowoSci Lapy wynosi 17 610,00 zl neuo miesigcanie. Dodaik;*y k rs
ranny prze?^gming Suraz do miejscowoSci tr ap bgdzie na godz. 7rs i po wr6izN,ap
o godz. l6m.
Pani.Przewodnicz4ca ntr6cila sig z pytaniem, czy ta oferta obejmuje limit
miesigczny tzw.,,gratisowych,' godzin na wylazdy drioi poru;; g.r;y;;p
na basen, do kina?
Pan Burmistrz stwierdzil, 'rz ta oferta obejmuje jeden ftmny kurs dowozu &ieci
do szkoly i przedszkola oraz dwa powrotne-kursy. Dodatkowo, ,*rftgarriorro
300 km. limitu gratisowego miesigcznie. Doda&owy kurs ;" ;;'bgdri.
?ry.Ty.".u| _si9 od Bialegostoku, przez miejsco*oS.i Dokto.c", tynti,
Sredziiskie, Zawyki, Suraz.
Pani Klosko zw6cil sig z pytaniem co w sprawie daer2awy naszego autokaru?
Przedstawiciel spotki wskazal, i2 autokar musi przejsi badan]a techniczne
wykonane w spolce i dopiero w6wczas zostanie pba;gtu d".yrj; ;-i;"
dzier2awie. Ewentualnie bierzemy pod uwagg autokar ma*i vorvo, 

".rtor*".spolka nie jest zainteresowana.
Pan Danilczuk stwierdzil, i2 dodatkowy kurs do tr ap bgdzie odbywal sig jeszcze
przez inne gminy oScienne.



Przedstawiciel spotki stwierdzil, i2 doplat4 do tego kursu, np. gmina TuroSri

Ko6cielna nie jest zainteresowana, gdy2 doplacaj4 oni do firmy Voyager. Ten kurs

koncentruje sig wylqcznie na dowozie mieszkaric6w z gminy SuraZ.

Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem,, czy Pan Burmistrz rozmawial z gminami

o5ciennymi w sprawie zawarcia porozumieri migdrygminnych na otrzJmanie

dofinansowania na przew6z os6b?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gminny oScienne nie sq zainteresowane takq

wspolpracq migdrygminnq.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 warto by bylo, aby gmina skorrystala z mo2liwoSci

doplaty 3 zl. do I km na przew6z os6b.

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gmina Suraz ju2 od dawna korrysta z tych doplat na

inne obecne kursy autobusowe przez gming Suraz. Jest na chwilg obecna

ogloszony nab6r na kolejny rok kalendarzowy i gmina Suraz r6wnie2 bgdzie

skladala odpowiedni wniosek do Urzgdu Wojew6dzkiego. Jednak ta doplata nie

moZe obejmowa( przevtoz6w szkolnych.
Pani Klosko zwr6cila siE z pytaniem od kiedy rusz4przewozy szkolne?

Przedstawiciel spolki stwierdzil, i2 pierwsry krok lezy, po Paristwa stronie,

a nastgpnie miesiqc- dwa, to etap uzgodnieri prrystank6w zatwierdzonych pruez

Powiaf i uryskanie stosownych zez:vtoleh w Urzqdzte Miejskim

w Biatymstoku.
Pani Przewodniczqca stwierdzrla,i2rra dzisiejszej sesji, radni podejm4 stosownq

uchwalg zatwierdzajqcqprrystanki na terenie gminy SuraZ, a w dalszej kolejnofui

podczai listopadowej sesji, zostanq zatwierdzone przystanki przez Powiat'

Ad3.
Zapozr€lrro radnych z projektem uchwaty w sprawie zrnian w budzecie gminy na

2022r.
Pan Danilczuk zwr6cil sig z pytaniem , czy rile moana zlozy(, do Polskiego Ladu

przebudowg/remont ulicy Kr6tkiej w Sura2u?

Pani Dziemianiuk zwr6cita sig z pytaniem, jaki zakres prac bgdzie uwzglgdnila

powy2sza przebudowa?

ian Sekretarz stwierdzil, i2 zakres prac przewiduje: wykonanie nawierzchni

asfaltowej z podbudowq, nawi4zanie z ul. 1l Listopad4 zjazdna dzialkg.

Pani Skarbnik stwierdzila, i2 w zabezp\eczonych w &isiejszych zrnianach

w budZecie Srodkach finansowych, tj. 110 tys. zl., jedynie 80 tys. zl. bgdzie

wydatkowane na powyZszy cel. Pozostale Srodki sq przeznaczone m.in. na biezqce

utrzymanie dr6g, zakup znak6w.
Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, jak rozwiqzano kwestig odprowadzenia

w6d z ulicy Kr6tkiej?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 wody opadowe z powyZszej ulicy bgd4 odprowadzone

powierzchniowo do ul. I I Listopada, gdy2 na tej ulicy nie ma kanalu burzowego.

Pan Bibulowicz stwierdzil, i2 w dzisiejsrych zmianach w bud2ecie zabezpieczono

kwotg 97.600, - z). ta pomoc finansowq dla Powiatu Bialostockiego na budowg

J



wyniesionego skrzf2owania uric: Zabtudowskiej, Bialostockiej i Zagumiennejw Sura2u. Czy radni mo$e. uq1ka1 wigcei informacji na temat tegoprzedsigwzjgcia? Czy t"n p.:J"!t zak\dapopiu*g bezpieczerisnva dla naszychmieszkafc6w, w jaki spos6b bgdq rozplanowane p.zejScia af" pi.rt.ii
Pan Sekretarz stwier&il, iz uczestniczyl w spotfaniu odno.nie zaplanowanego
wyniesionego skrzy2owania, prrygotowany *rtgpry projekt edzie przekazarry
do uzgodnienia. Zaplanowane st .zyzo*anie u*rgtg'an'u 

"J*"-airi*iJip-J:s.i"dla piesrych na kazdej z ulic.
Pani Przewodnicz*ca strvierdzila, i2 termin rearizacji tej inwestycji powiat
zaplanowal do korica tego roku.
Pani Dziemianiuk wnioskowara, aby przy planowanych rernontach ulicuwzglgdnia6 r6wniez kgrk: uliczki iqcarili l,igary ,if.".f, gayr-* ,r*momencie z tych dr6g/ ulic"ek sptywa #. nu .rlice nowo wyremontowane, jakma to miejsce migdzy ulicq Granicm4, a ulicq Osiedlowq. Ca, ri. a"i"Uy ,ii 

"tskladad wniosk6w do dofinansowania aby ^*i"r ryon"k;pi;kr;;;**kr6&ich - lqcznik6w ulic?
Pan Burmistrz strvierdzil, i2 prry skladaniu wniosku na ulica Granicznq nie bylodokumentacji p.rygoto**.j ,. uli"f r.o*q._ wyt onu.lq. remont ulicyosiedlowej korzystano z dofinansowania p.g.;;; eo"uudowy Dr6g Lokalnych(50 / 50)%. Stwierdzil, izL11 

{cinku,rf i.y-f:q%|"; ul. Granicznq z Osiedlow4mieszka tylko jedna rodzina,.ze w-glgdu na og.anicrony budzet, staramy sigwykolywa6 drogi, ulice w wigkszo5cl--i.rrf.if"
Zdaniem radnej pani Wyszkowskiej 

"b"i4r; ;i; teraz gming dodatkowymikosztami na wyniesione skrryzowanie ,ril;-..y-;L"re w Sura,u, gdzie moznato bylo wykona. przy niedawno *yton*|_'.eiorrcie ulicy Zabludowskieji Zagumiennej.
Pan Jaroszko zwr6cil sie z pytaniem, na jakie materiafy budowlan e przezrraczorco
Srodki finanso*" prz.*iari*" 

"u 
Uraofi *iuti iu oot to..u.f,f

Pan Burmistrz stwierdzil, iz planuje- sig io -tupuq m.in. material na podbitkg,materiar na obicie scian, barierkg, tor*g por-i.t, obrzeza. i ,y.rr'rr"ai.o*zabezpieczonych w budzecie, j 
"s 

uwzg4anio n iptutu u *y.o";i. ;rlr;t ;wiacie w Doktorcach oraz usfugi ,iort"ru ,iiJ.iU na Scieki ;Gffi"yw Zawykach.
Pan Jaroszko- stwierdzil, iz nie nare.aro uwzgrgdnia6 w jednym paragrafiewykonanie wiaty w Doktorcach lqcznie , *y?lnu,a ustugq przy Swietlicyw Zawykach.
Pani Przewodniczqca wnioskowala, aby szczegolowo w zmianach w bud2ecieopisai zakres prac, zakupu i.uslug z *yrr."r"j6hi"n;; ti;l;ilil;,prze.znaczonych na Doktorce, a ile na Zawyii.
Pani Skarbnik stwierdzila, iL powylszy zapis znajduje sig w zal4czniku nr 2z wyszszeg6lnieniem kwoty na zakup material6w I wyposazenia _ l0 tys. zl.,zakup uslug pozostarych -15 tys. zr inawyrcgrodzenia bezosobowe.
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Pan Sekretarz stwierdzil, iZ na wykonanie wiaty w Doktorcach zabezpieczono
ll 700 zl. lqcmie z zakupem material6w i ulo2eniem kostki pod wiatA kwota
ok. 19 tys. zl. zostalazaplanowana naZawyh.
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, na co konkretnie zaberyieczono
Srodki finansowe w kwocie 48 tys. zl na zakup wyposazenia kuchni
w przedszkolu. Czy o te Srodki wyst4pila Pani Dyrektor przed ostatniq komisjq,
czy po komisji?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 zapofrzebowanie od Pani Dyrektor wptynglo do
gminy po komisji. Zalqcnik nr 3 do projektu uchwaty w sprawie zrnian
w budZecie uwzglgdnia zakup pieca konwekcyjno parowego na kwotg 35 tys. zl.
i dodatkowo 13 tys. zl. na wydatki inwestycyjne.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 na ostatniej komisji Pani Dyrektor szkoly
wysqpila do radnych o zabezpieczenie kwoty ok. l0 - 13 tys. zl. na zakup
dodatkowej kuchenki do kuchni przedszkolnej. Skqd dziS zrniana z kuchenki na
piec konwekcyjny?
Pani Wyszkowska stwier&ila, i2 na ostatniej komisji Pani Dyrektor nie wskazala
radnym, i2jest potrzeba zakupu pieca konwekcyjnego, ajedynie zakup kuchenki,
termos6w i przystosowanie samochodu do dowozu posilk6w do szkoty. DziS,
radni sq zaskoczeni ofert4 i wycenQ przedstawionq przez Pmiq Dyrektor.
Stwierdzila radna, i2 na ostatniej sesji, sierpniowej, temat drugiego posilku byl
poruszany w obecnoSci Pani Dyrektor. Mamy dzii puildaemik i dalej w tej
kwestii nic nie zrobiono.
Pan Owczarczuk stwier&il, iz Pan Burmistrz caty czas informuje radnych, i2
sytuacja budzetu gminy jest trudna i bgdzie corazgorzej, a dzi6 lekkq rgk4 wydaje
sig 48 tys. zl.razakttp sprzgtu do kuchni, na lt6re Rada nie wyrazila zgody. Skoro
ustalono coS wsp6lnie na komisjach, to powinno dalej sig to kontynuowat,, arie
jak Pan Burmistrz wstawil dziS sam zniany do bud2etu, beznaszej akceptacji.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na ostatniej komisji zobowiqzaliScie Panstwo Paniq
Dyrektor do przygotowania wyceny na przystosowanie kuchni do wydawania
posilk6w dwudaniowych. Z przygotowanej wyceny, wykonanej przez
profesjonaln4 frmg, wynikty powyZsze zmiany w wyposazeniu kuchni. Pan
Burmistrz zzpomal radnych z powylsz4 wycenq. Og6lna wycena wyniosla 76
tys. zl., w bud2eciejednak zabezpieczono kwotg 48 tys. zl.
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 w chwili obecnej w kuchni przedszkolnej, jest
wydawane wyzywienie dla ok. 60-70 dzieci. Cry do dwukotnego zwigkszenia
wydawania posilk6w niezbgdna jest aZ taka modemizacja kuchni przedszkolnej?
Czy do tej pory positki byty przygotowywane na nie profesjonalnym sprzgcie, nie
spelniaj4cym norm? Co jakiS czas byly zaberyieczane dodatkowe Srodki
finansowe na uzupelnienie sprzgt6w w kuchni przedszkolnej. Stwierdzila radna,
i2 radni monitowali wczeSniej do Pani Dyrektor o zloZenie wniosku na
dofinansowanie modernizacj i kuchni w szkole, Zeby moima bylo tam
prrygotowywa6 petne posilki, jednak tego nie wykonano: By6 mo2e wtedy
dostaliby6my 80 tys. zl. dofinansowania. W chwili obecnej, 2qda sig od Rady
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zabe,zpieczenta prawie 80 tys. zl. w budZecie, cetem pr4ygotowywania pehrych
posilk6w- do szkoty. Cyt. ,,Naprawdg panie Burmistran, ni-e wiem L" grcr"drt
te przeszkody, bo na pewno nie my - Rada. zawsze w tym zakresie sta=walismy
na wysoko6ci zadania,161viac.2e chcemy zeby byty i"tn. pori*i, 

"i. "iqgl.pietrzl sl te przeszkody, kt6renie wiem, *jakim ceiu "qzei"ir"ii;j;j.ygotgyi. Byi mo2e bgdzie taniej zamawial iateingzzrlwrrqfrzi doplaca6?,,
Pani Przewodnicz4ca wyst4pila.zpropozycj4 zapriszenia n" ariri.jrra r"gg f_i
Dyrektor celem wyjadnienia zaistniatyctrrozbiezno*:i.
Pani Dorota Marczuk Dyrektor Zespotu szkol i plac6wek oswiatowo-
Wychowawcrych w Surazu.stwierdzila, i2 zgodnie z sugesti4 *ary"i n"
spotkaniu kgmisji, wyst4pila do firmy o p.rygoti**ie wycelny ri a"p"iJ.ri.
kuchni przedvkolnej, cerem przygotowy;anii'aodattowycrrposirk6w do szkoty.
Wskazala, iZ przedstawiciel firmy odra&il zakup dodatkowej 

'tu"fr.nLi, * r*ri_
zaproponowal zakup pieca konwekcyjno_parowego, spelniaj4cego normy
zdrowego wy4rwienia beztfuszczowego. 

-Nu 
.truitg oU".nq rn". Wfr" O;*wycenq, ale jak Panstwo radni zabezpieczycie srodi<i finansowe *iror.ti. 

"upowyasry cel, to w6wczas ystepiE z zapytaniem ofertowym d" ;;;-fi"".
Przedstawiciel firmy wskazar, izprzy zapranowanym zatrudnieniu w t '"rr-, 

ti. :
etaty, druga kuchenka w kyfrli przedszkolnej *yaUy ,-"p.ryg"i"r,ril,*i"
pehych calodobowych posilk6w w przedszkolu'i pekrych obiaaoi ao srt oty.
Piec natomiast, jednorazowo pomieScilby 200 porcji. f" of..t ;"ri p.a.go;"-;;
na wiele lat, to standard kt6ry obowi'zuje w innyctr pru.oru"r, zfi"iri"*y.t.
Pierwotna oferta byla prrygotowana ni wyZsz4 kwotg, zrezygnowano jednak
z niekt6rych yozycji. Ten sprzgt obecny w kuchni po"arrmtn".; ni, n"flry ao
najnowszych i z czasemtrzeba go bgdzii wymieniae. rrzygotowai;;i;;& ,"piec konwekcyjny z calym jego wyioszeniem i montaZem.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 zamontowanie tego pieca jest drohszs, ruZ
wartosd pieca. Stwierdzila, i2 wigksze plac6wki oSwiatiwe * gi;t 

"r.k , ir-y
"?dyq..l wigkszej ilo6ci posilk6w, nie majq na swoim stanie iakieg;;L;u,
o kt6re &is na sesji wnioskuje pani Dyrektor. Na danq .r,*ile 

"i" ,i#v1.2
pewnoSci ilu uczni6w ,: :.rkoty bg&ie korzystalo z pelnych t;ilfu*.Zaproponowala, aby na chwilg obecna zakupii jedynie dod"tk";4 i;;h.,,k,
o h6q wnioskowala pani Dyrektor na komisji.
Pani Dyrektor stwierdzila, iZ nie jest to osiatecma ofert4 zloLymy zapyta,.ie
ofertowe i wybierzemy najtariszq oiertg.
Pan.Jaroszko stwierdzil, i2 takq ofertg mohnabyro przygotowai duzo wczesniej.
Pani.Przewodniczqca mtrlcila sig z pytaniem ao pura Burmistrza, 

"i ,ir"zdaniem, przedstawione zapotrzebowanie na dodatko*" *r;;;;i"-i.iJrr"i
przedszkolnej, jest niezbgdne?
Pan Burmistrz stwierdzi, iz_tez zostar zaskoczony ofert4 i cenq przedstawion4
przezPaniE Dyrektor. pan Burmistrz stwier&il, iz zasadio66 _tup, ;..;;;g.
sprzgtu przedstawila Panstwu pani Dyreklor i dratego dzis w proj&cr. roar.tu
zabezpieczono wylsze srodki na zakup wyposa:zeniikuchni po"a.rtor"";. --



Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, w przypadku gdy juz zabezpiecrymy
Srodki finansowe o kt6re dzi5 wnioskuje Pani Dyrektor, to od kiedy rusry
wydawanie pelnych posilk6w w szkole? Zaproponowal radny aby do tego czasu
podpisa6 umowg zftmqcateringow4 na dostarczanie posilk6w do szkoty.
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem do Pani Dyrekor, dlaczego tak sig broni
przed cateringiem, a dzieci na tym cierpiq? Warto spr6bowa6 i sprawdzic, czy
mo2e dzieci bgdq zadowolone z ustug cateringowych. Firmy cateringowe bardzo
sig dziS staraj4 aby posilki byly smaczle. Problemy z uruchomieniem we
wlasnym zakresie z miesi4ca na miesi4c narastajq, a dzieci dalej czekajq na drugie
danie.
Pani Dyrektor stwierdzila, i2 na pocz4tku wrze6nia, na spotkaniu z rodzicami,
rodzice w bardzo du2ej wigkszo6ci, byli przeciwni wprowadzeniu wy2ywienia
przez firmg cateringowq. Stwierdzila, i2 z wydawanem drugiego posilku
w szkole ruszymy w6wczas kiedy wszystko zorganizujemy, a do tego sq
potrzebne naklady finansowe na wyposaZenie kuchni, na przygotowanie
samochodu do przewozy wy2ywienia.
Zdaniem Pani Dziemianiuk, przed zaplanowanym zakupem sprzgtu do kuchni
musimy wiedzie6, dla ilu uczni6w bgdziemy gotowa6, gdy? moile byd taka
sytuacja, 2e czgSt dzieci nezygnuje z dwudaniowego posilku. Zaproponowala,
zebrad od rodzic6w deklaracje chgtnych uczni6w do korzystania z pehrych
posilk6w przedstawiajqc im stawkg miesigcznq. Stwierdzila radna,i2 cyt. ,,byly
komunikaty 2e dzieci nie maj4 czasu na zjedzerie tej zupy z uwagi na kr6tkie
przerwy, wigc teraz jak bgdzie drugie danie, jakto zostanie rom,tiqzane?"
Pani Dyrektor stwierdzila, i2 powyZszy problem nie byl do mnie zglaszarry .

Pani Klosko zwr6cila sig z pytaniem, ilu dzieci jest w stanie zjeS6 w ciqgu jednej
pnerwy?
Pani Dyrektor stwierdzila, i2 w czasie przerwy z posilku korzysta 40 dzieci,
a dzieci z klasy I-III korzystajq z posilku poza przerwq gl6wnE.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 w tym roku odchodzq ze szkoly kolejne dwie
klasy 6sme, wigc w szkole znrniejsry sig liczebnoS6 dzieci. cyt. ,,Zbli2amy sig do
okresu ni2u, wigc jak to bgdzie wyglqdalo za3-4lata, bo kupujemy sprzgt nie na
rok, dwa tylko na wiele lat."
Pan Bibulowicz zaproponowal zebranie kilku ofert na wyposaZenie kuchni, gdyZ
przedstawiona nam obecna ofena nie nalezy do najtanszfch.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 w naszej gminie jest problem z zakupem duZych
rzeezy, jak np.to mialo miejsce z zakupem duZego autokaru szkolnego. cyt.
,,Terazdzieci jest coraz mniej, a teraz PKS ju2 nam dowozi, ale ju2 chyba bgdzie,
to mo2e uspok6jmy sig z tymi piecami, bo nie wiadomo na ile dari, bo praktycznie
dzieci u nas ubywa i nie przebywa. Druga rzecz, to szkoda 2e Pani Dyrektor
sfucha tylko w jednej kwestii rodzic6w, a nie w wielu innych."
Radny zloZyl wniosek formalny w sprawie zapewnienia drugiego dania w szkole
w formie cateringu do korica I semestru roku szkolnego 2022-2023.
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Stwierdzil radny, iz skoro chcemy aby nasze dzieci jadty, to przeglosujmy
wniosek i dalej bgdziemy mogli rozmawia6 o kwestii przygotowania posilk6w
przez gming.
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 ma w4tpliwoSci, czy posilki bgdq wydawane od
II semesffu roku szkolnego 2022-2023 ze wzglgdt na stan przygotowania od
strony technicznej i administracyjnej. Zdaniem radnej najszybciej mo2e to
nast4pii od I wrzeSnia roku szkolnego 2023-2024- przychyla sig radna, aby na
pewien czas skorzysta6 z cateringu, a ten cz:s wykorzystai do organizacji
przygotowywania wy2ywienia w kuchni przedszkolnej. Chyba, ie pani Dyrektor
zagwarantuje dziS nam, 2e roryocznie kuchnia wczesniej przygotowywanie
posilk6w.
Pan Sosnowski stwierdzi, iZ rodzice chcq aby to byly posilki prrygotowywane
pnzeznasz4 kuchnig, anieprzez catering. cyt. ,, Stang w obronie pani Dyrektor,
Pani nam przedstawila, a my co podejmujemy jakiekolwiek decyzje w tym
kierunku, czy przynnjemy jakiekolwiek pieni4dze na to Zeby -rryi ity* _ nie

!l\o bijemy piang juz ponad godzing , czy dziecibqdq jadly, czl dzieci nie @d4
1adly, 

czy jaloeS deklaracje r6bmy, czy rodzice maj4 decydow ai, czy tenposiiek
byl dobry, ja nie wiem jak Pan zroz;umial,ale to cos nie o to chodzilo.-Bo tu cnoazi
o to czy dziecko chce zjes6 zLrpg, czy drugie danie, ja to tak zrozumialem.,'
Zaproponowal radny, aby Pani Dyrektor rozejrzala sig w tym temacie do
nastgpnego spotkania komisji w listopadzie, a nie od razu krytykujemy pani4
Dyrektor, 2e wyst4pila o 48 tys. zl.
Pani wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, w przypadku kiedy zabezpie czymy te
48 tys. zl., to od kiedy istniej mo2liwo66 wydawania drugiego posilku w szkoie?
Pani Dyrekor stwierdzila, cyt.,,iz nie orientowala sig codo cateringu, bo te2 nie
do_stalam takich dysporycji od rodzic6w. Jak przystqpicie panstwo do glosowania
nale2aloby sig rozezna6, portiewuz za catering rodzice placq tak samo jak za obiad
w szkole" czyli tylko za wklad zywieniowy, a pozostali koszty plnosi organ
prowadzqcy (gmina). cyt. .Je2eli teraz paristwo podejmiecie aecizje o 

""t 
riigu

i okaze sig 2e do korica roku, do korica semestru, bgdzie duzo wigtej ni2 ponad
40 tys. zl., wydamy pieniqdze na cos co tez uniemozliwi wyposazinia kuchni
przedszkolnej w nowoczesny sprzgt. pospiech wskazany w innych sytuacjach,'.
Jezeli ju2 w tej chwili jestesmy w stanie prrystosowad ru.o.h6d dL przewozu
posilk6w do szkoty, a wiemy 2e nie mo2emy, gdyz slu2y on do przewozu dzieci
z Kowal. Je2eli dostang od Panstwa srodki o kt6re wnioskuje wbudzecie to nie
wydam ich na tg ofertg, a dokonam rozeznania. Ta obecna ofertajest wazna tylko
na miesi4c, gdy2 kolejne oferty mogq byi jo| drozsze.Zdaniem pani Dyrekto; nie
ma sensu poSwigca6 czasu na dyskusje o cateringu, tylko jak najszybciej
przentaczy( Srodki na doposa2enie kuchni przedszkolnej.
Pani Przewodnicz4ca zwr6cila sig z pytaniem, to od kiedy rusry kuchnia, jak juz
jq wyposa2ymy?
Pani Dyrektor stwierdzil, i2 realnym terminem bgdzie II semestr roku szkolnego
2022-2023.
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Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 warto aby juz tetaz na te chlodne miesiqce

wprowadzid catering dzieciom w szkole. Stwierdzil radny,i2 z wypowiedzi Pani

Dyrektor wynika, i2 woli wydai Srodki finansowe na sprzgt do kuchni nie dbajqc

o dobro dziici. Ten catering bylby tylko na okres 3 miesiEcy i dzieci przry tym nie

bgdq glodne.
Pan'S-osnowski zlozyl wniosek formalny w sprawie zabezpieczenia w budZecie

gminy kwoty 48 tys. zl. na zakup wyposaZenia kuchni w przedszkolu'

I"ni ir.r.*oa"i czqca sl,ietdzrti, ii ta kwota jest zabezpieczota w dzisiejszych

zmianach w bud2ecie.
Pani wyszkowska stwier&ila,iziezeli w tej kwocie zabezpieczonei w anianach

do budzetu, Pani Dyrektor wsp6lnie z Panem Burmistrzem, zagwarantuj4 nam

kompletneprzygotowaniekuc.hnidowydawaniaposilkuodllsemestru2022.
2023 bgdzie glosowa6 na tak.
f"ti Uyi"f.t"". stwier&ila, iz iak ittz bCdE je miala to spr6bujq maleLl n\2s24

ofertg o podobnych parametrach na sprzgt' Jezetijakiekolwiek Srodki z tej kwoty

zostanQ 
' 

zaoszizgdzone, to zostan? ptzemaczone na doposa2enie w inny

no*o"r"t"y sprzgt. Gdy ju2 Gmina przekaze dqazdy do PKS NOYA' y6yczas

zostanie przygotowany samoch6d osobowy do przewozu posilk6w do.szkoty. i od

II semestru" ip-*ua-.y drugi posilek w szkole' Chyba' ze sig wydarzq

niespo&iewane sytuacje, kt6re mog4 wplynq6 na op62nienie

Pani Przewodnicz4ca nnlcifa sig pyaniem, do radnych: Pana Owczuczttka

i Pana Sosnowskiego, czy podtrzymuj4 swoje wnioski formalne?

Pan Owczarczuk p"at ry"iuf sw6; *nioset<, natomiast Pan Sosnowski wycofal

sw6j wniosek formalnY.
Panjaroszko stwierdz'il, i2 na chwilg obecnQ nie wiemy ilu watowy jest ten piec

konwekcyjny i ile bgdzie pobieral energii elektrycznej?

fani Oyrekior stwier&iia, i2 piec konwekcyjno parolvy z automatycmym

r 
"m* 

mycia na ptyn myjqcy nablyszczajqcy ma moc l9'5 kW napigcie 400

volt.
frzyst4piono do glosowania projektu uchwaty w sprawie mtian w budZecie

g^i"y.,"2022r.zewzglgdunaawarigsystemudoglosowaniaTArz4dzolo
glosowanie imienne.

wstrzymujqcyzaImig i nazwiskoL.p.

xKrzysztof BibulowiczI

xMiroslaw Danilczuk

x3 Julita Dziemianiuk

9

przeciw
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Agnieszka Edyta
Filipczuk-Zamojda

x

Pawel Jaroszko
x

6. Ignacy Karczewski x

Agnieszka Klosko

x
8 Krzysztof

Mlodzianows ki nleo
9 Iwona Nowicka x

10. Bogdan Owczarczuk
x

11. KrrysztofPafkowski x

12. Adam Sosnowski x

13. ieslaw Woloszczykw
x

14. WyszkowskaHalina

x
15. Teresa Zirnnoch x

RAZEM
ZA
PRZECIW

l4
10

0
CY4Sw

Wynik glosowania: l0 os6b za, 4 osoby sig wstrzymaly, pny 14 osobachobecnych.
Przyst4piono do grosowania nad wnioskiem formalnym pana owczarczuka.Wynik glosowania: 6 os6b ru, + o*oUy p-o".irr, i 

"r"U, 
sig wstrzymaty, I osobanie oddalaglosu' przy 13 osobach 

"bily;i.-i;;rinv wynik glosowania stanowizalqczntk do protokofu.
Pani Dyrektor stwierdzila,_i2.aby wystqpii z-zapytaniem ofertowym do firmcateringowych, musimy 

.znai spos6b j"go f_;;.o* ania. przy wyZywieniucateringowym istniei4 dwie mozliw.oscijee-; nnuro**iu, tj. r00i/"t"1rii*l"upo stronie rodzic6w Iub druga mozliwo6i idzi. .Lar,.. ponoszq koszty jedynieza produkty ZywnoSciowe, a pozostale koszty ponosr organ prowadz4cy.Wyst4p ila pan i Dy rekto r do- radnyc h o poO.; 9. i "-a?i t ;; il; ;;;.j?;ftTklspos6b bgdzie finansowane powy2sze zadanie. toaelmui'c wniosek formalny

l0

4.

r.

7.



o wprowadzeniu wyzywienia cateringowego, zobowiqzujecie mnie panstwo do
podjgcia krok6w w fym temacie.
Pani Przewodniczqca stwierdzila,i2 cyt.,,rodzice bgd4 mieli mo2liwos6 podigcia
decyzli i zechc4 aby ich dzieci zjadly drugie danie * irkol. w postaci ."t.ri,gr,
czyli, jeheli b9d4 chgtni rodzice, to szkola powinna zapewni6 takq mozliwos6".
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 interpretacje sq r6ine, m.in. stanowisko Ministerstwa
oswiaty jest aby to rodzice pokrywali w calosci wyzywienie cateringowe
natomiast samorzqdowe Kolegium odwolawcze twierdzi, iz rodztce po*ir"i
ponosi6 koszty jedynie zaprodukty rywnosciowe, apozostale koszty sqpo stronie
Urzgdu Gminy. Je2eli mialaby to pokrywa6 gmin4 to naleZy wprowadzi (, zlriarry
do bud2etu gniny.
Pani Dyrektor zwr6cila si9 z pytaniem, c4 w szkole dalej przygotowujemy zupg
dla dzieci i utrzymujemy % etafi kucharki?
Pani Przewodnicz4ca stwierdzil4 i2 po stronie firmy cateringowej jest
przygotowanie jedynie drugiego dania, z.tpa w dalsrym ciqgu jest
przygotowywana przez kuchnig szkolnq.
Pani Dyrektor zwr6cila sig z pyanietrt, c4 catering ma by6 podawany
w odrgbnych opakowaniach plastikowych, czy te? moZe wydawany nataletzach
przez kucharkg szkolnq, bo w6wczas trzeba bgdzie zwigkszy6 zatrudnienie
w stol6wce szkolnej?
Pani Przewodniczqca stwierdzila, iZ w rozrnowach na komisji wskazano przyjgcie
sta2ysty do kuchni szkolnej od teraz.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 wszystkie rozrnowy przeprowadzone na komisjach
w obecno6ci Pani Dyrektor sq bezsensowne, nie brane s4 pod uwagg nasze
wnioski. Winq za brak pelnych posilk6w w szkole obwiniano tylko i wylqcznie
radnych. Teraz, o tych szczegolach, naleZy porozr,rrawial, ale spokojnie.
Pan Karczewski stwierdzil, i2 o dodatkowym zatrudnieniu osoby do kuchni
w szkole nalezry jul pomySle6 tetaz, gdy? bgdzie niezbgdna nawet, jak od lutego
bgdziemy sami przfgotowywai posilki w kuchni przedszkolnej.
Pani Nowicka stwier&ila, i2 nasza roznowa w sprawie cateringu jest tu zbgdna,
gdy2 rodzice wczeSniej juZ podj gli decyzjg, 2e nie chcq cateringu w szkole.
Pani Wyszkowska strvierdzila,i2po zasiggrrigciu opinii fachowcanalely wa46
pod uwagg r6wnie2 zwigkszone anirycie prydu przez zamontowanie pieca
konwekcyjno-pruowego do kuchni przedszkolnej. Jezeli bg&ie to du2y piec,
a iloS6 posilk6w mniejsza, to nie bgdzie on w nasrym prrypadku ekonomiczny.
Przy zakupie tego pieca naleZy wziqd pod uwagg drastyczny wzrost cen za energig
i prrygotowad sig na wy2sze zulycie energii w przedszkolu.
Pan Jaroszko zttr6cil sig z pytaniem, czy tasza kuchnia jest przygotowana na
wydawanie posilk6w z okreSlon4 diet4 dla poszczeg6lnych dzieci?
Pani Dyreklor stwierdzila, i2 na zebraniu we wrze5niu, jedynie dwie osoby byty
zainteresowane podawaniem posilku przez cateing. Na chwilg obecn4 lvyst4pig
jeszcze raz do rodzicilw , jeleli chgtnych bgdzie ok. I 0olo to nie ma sensu zbierania
ofert na firmg cateringowq. Stwierdzila, iZ nasza kuchnia przedszkolna jest
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przygotowana do wydawania odpowiednich posilk6w dla dzieci z zaleceniami
pokarmowymi. W kuchni szkolnej s4 wydawane posilki mleczre i bezrnleczne.
Pani Klosko stwierdzila, i2 cyt. ,,to nie chodzi o to,2e my chcemy na silg ten
catering wprowadzii do szkoly, tylko opcja cateringu byla przedstawiona jako
jedno z opcji do4rviania w szkole. Je2eli przedstawili6my ten catering, ale
obiecaliSmy, 2e rusz1 obiady z przedszkola, na razie z tymi obiadami jak to sig

m6wi wstrrymujemy, dlatego chcielibySmy ponowid propozycje dla rodzic6w, bo
ja nie m6wig, 2e jestem za cateringiem ale cho&i o to, 2e by6 mo2e rodzice"
zechcq skorzystai z cateringu na ten czas, dop6ki nie rusrymy z przedszkolnq
kuchniq. Wiadomo, 2e jedzenie przygotowane przez tasjest smaczniejsze, ale
ciqgle przeciqgamy terminy jego podawania. Tym glosowaniem dajemy szansg
rodzicom tymczasowego lvybru do momentu, kiedy nie ruszq nasze posilki
w kuchni przedszkolnej.
Pan Jaroszko stwierdzil, i2 nie trzeba pyta6 sig rodzic6w,jeszcze posilku 2adne
&iecko nie zjadlo, a my juz wydajemy negatywnq opinig o wyzywieniu
cateringowym .Paezwprowadzenie tego wyZywienia bgdzie pani Dyrektor miala
podkladkg, co dzieci chcqje56.
Pan Sosnowski zaproponowal aby zalufa(, pani Dy.ektor i panu Burmistzowi,
kt6rzy w ramach swoich kompetencji dokonaj4 najlepszego lvybru, tj. sprzgtu
do kuchni w ramach dzii przyananych 5rodk6w.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy obecna kuchenka w kuchni
przedszkolnej podola z wypieczeniem ponad 100 szt. np. kotlet6w, gdy2 nie
zawsze bgdzie wykor4ystywany piec konwekcyjno-parowy do dan
przygotowywanych na parze? Czy oprocz dan przygotowywanych na parze
przewidujq Panstwo wydawanie innych posilk6w pieczonych?
Pani Dyrektor stwier&ila, i2 nie wie dokladnie jakie danie mo2naprzygotowywad
w takim piecu konwekcyjnym, ale na pewno wiele dan bgdzie w nim
przygotowywanych. Posilki b9d4 prqygotowywane zgodnie z zaleceniami
Zywieniowymi dla dzieci w wieku szkolnym i przedszkolnym. W chwili obecnej
nasz jadlospis jest urozmaicony, na pewno w dalszym ciqgu pozostanie, a by6
moZe bgdzie jeszcze bardziej urozrnaicony, ze wzglgdu na to, Ze ten piec daje
wigcej mo2liwo6ci. Na chwilg obecnq, na wyposa2eniu kuchni, jest patelnia
elektrycma i kuchenka gazowa nakt6rych te| bgdqprzygotowywane posilki.
Pani Przewodnicz1ca zloiryla wniosek formalny w sprawie partycypacji gminy
w kosztach obstugi i przygotowania drugiego dania w postaci cateringu w szkole.
Przystqpiono do glosowania wniosku formalnego.
Wynik glosowania: 7 os6b za,2 osoby przeciw, 4 osoby sig wstrzymaty ,przy 13
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalEcmikdo protokolu.
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Ad.4.
Zaponono radnych z projektem uchwaty w sprawie wskazania miejsca wstqpnej

lokalizacji dodatkowych prrystank6w na drogach powiatowych w gminie Sura2.

Pan Owczarczuk zwr6cil siq z pytaniem, cry te prrystanki bgdq oznaczone

izadaszone?
Pan Sekretarz stwierdzil, iz tak jak to bylo obecnie, przystanki bgdq oznakowane,

a ra zada.szenie kazdego z nich potrzebne sQ w bud2ecie gminy wigksze fuodki

finansowe.
Zdaniem radnego, Pana Owczarczuka, wypadaloby je zadaszyl, aby dzieci

osloni6 przed deszczem.
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem, ile takich prrystank6w wymaga zadxzerua?

Pan Sekretarz stwier&il, i2 mstarq one policzone.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik gtosowania: 14 os6b z4 ptzy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi z.al4czrik do protokotu.

4d.5.
Zapozrrano radnych z projektem uchwaty w sprawie okreSlenia przystank6w

komunikacyjnych, kt6rych wla5cicielem lub zarz4dzajqcym jest Gmina Sura2

oraz warunk6w i zasad korzystania z tych przystank6w.

Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b z4 przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.6.
Zaponrano radnych z projektem uchwaly w sprawie zro.iany regulaminu

utrzymania crysto5ci i porz4dku na terenie Gminy Suraz.

Pan Sekretarz stwierdzil, i2 arrri?nrra wynika z faktu, iZ w ustawie zmienilo sig

pojgcie odpad6w komunalnych do kt6rych dolqczono odpad budowlano-

rozbi6rkowy. Taki odpad, mieszkaricy bgdq mogli przy duzych rozbi6rkach

budowalnych, zgltasza(, bezpoSrednio do przedsigbiorc6w zajmujqcych sig

odbiorem odpad6w na naszJm terenie lub bgdzie teZ mo2liwo56 zloaenta

niewielkich ilo6ci w punkcie selektywnym na terenie SuraZa. Zmiany

w regulaminie dotycz4 r6wnie2 wyszczeg6lnienia odpadu, jakim jest popiol

iZuhel z palenisk domowych.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cmik do protokolu.

Ad.7.
Zapomato radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany szczeg6lowego

sposobu Swiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od

wlaicicieli nieruchomoSci i zagospodarowania tych odpad6w, w zamian za
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i::::1yz wlaSciciela nieruchomo6ci oplatg za gospodarowanie odpadami
KOmUnalnymr.

[a13ni9no do glosowania projekru uchwa]y.
Wynik glosowania: 14 os9! zi, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynikglosowania stanowi zal4cauk do piotot otu.

Ad.8.

*f::: -TjTr..h ,r^.p:oj.kgT uchwaty w sprawie udzielenia pomocy,nansoweJ powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod n*c
,,Poprawa bezpieczeristw" *:hy.io!oez budowg wyniesionego rt ryZo*uni"ulic: Zabludowskiej, Bialostockiej i 2agumi.*"j J, Sura2u,,
Lrzystqpiono do glosowania projeitu uIn**y. '
Wynik glosowania: l0 os6b ia, i.o.oty po"iiw, I osoba sig wstrrymala przy 13osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi -r+i,^it irpr"tJr..rir.

Zapomano radnych , p.j"!1rn uchwaly w sprawie u&ielenia pomocyPowiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazwq,,opracowanie
dokumentacj.i projektowej na: przebudowg , ..rUrAo*e a..gi p.dai.*.j N.I 5 I 78 Turosri Dolna - Sura2 wruz z prrebudowq mostu na cieku bez nanty HmKowale (gm. Suraz)"
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 *q! 4, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynikglosowania stanowi zalqcmikao protototu.

4d.9.

Ad.l0.

Ad.ll.

1^y2T*: radnych z projektem.uchwaty w sprawie przemaczeniado sprzedazydzialek polo2onych na terenie miejscowoSci S'waz,
Przyst4piono do glosowania p.oj"i.tu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 osob 

?u, ,* 14 osobach obecnych. Imienny wynikglosowania stanowi zal4cmikao piotokotu.

ZlVoAno radnych z projektem uchwaly w sprawie wyrazenia zgody nanieodplatne nabycie nieruchomo6ci gruntowej.
P_rzyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 osg! 3, przy 14 osobach obecnych. Imienny wyrikglosowania stanowi zalqcmikdo piotokolu.
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Ad.l2.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmian w statucie Miejsko-Gminnego Osrodka pomocy Spolecznej w Surazu.
Przyst4piono do glosowania projektu u.t *"ty.



Ad.l3.
Pani Dyrektor Zespolu Szkol i Plac6wek O6wiatowo-Wychowawczych w Sura2u
zapoznala radnych z informacj4 o stanie realizacji zadari oSwiatowych, w tym
o wynikach sprawdzian6w i egzamin6w za rok szkolny 202112022.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, jak klasyfikujq sig wyniki egzamin6w
klas 8 na tle innych szkol powiatu bialostockiego?
Pani Dyrektor stwierdzila, i2 wyniki naszej szkoly ksztahowaty sig na dolnym
poziomie?
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, jak bylo w roku poprzednim?
Pani Dyrektor stwierdzila, i2powyLsze wyniki byty slabsze ni2 w tym roku.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, iz skoro jest tendencja, 2e te wyniki z roku na rok
sq ni2sze od innych szkol w powiecie bialostockim, to jakie dzialania podejmuje
szkola, aby poprawii te wyniki?
Pani Dyrektor stwierdzila, i2 cyt. ,,robimy wszystko co w naszej mocy, a wigc
organizujemy dodatkowe zajjcia, motywujemy nasrych ucmi6w do dodatkowej
nauki, do podejmowania wyzwaf u&ialu w konkursach przedmiotowych."
Zdantem Pani Dyrektor, w zdecydowanej wigkszo6ci uczniowie majq bar&o
slabq motywacjg do nauki, nie chcq korrysta6 z dodatkowych zajgt. W zajgciach

zazwyczaj pilnie uczestnicz4 zloki uczniowie, kt6rry chcq poszerzy(, jeszcze

swojq wiedzg, a ci slabsi zawsze majd4 wym6wkg, aby w nich nie uczestnicryi.
W egzaminie oSmioklasisty bylo 7 uczni6w, kt6rzy osiqgnqli wyniki powy2ej
90olo, natomiast naj slabszy wynik ucznia byl na poziomie 4%o. cyt. ,,To jest nasza

wsp6lna bol4czka, wciryZ apelujemy do rodzic6w ZebySmy wsp6lnie, razan
motywowali mlodzie2 do nauki. Jednak trudno jest zrnotywowa6 kogo6, kto nie
chce sig zmotywowa6. Im sig po prostu nie chce."
Pani Zamojda ant6cila sig z py.taniem, cyt. ,,czy klasq w kt6rej slabiej poszty

egzaminy, byty slabsze oceny, to jest to klasa tych mlodszych dzieci, rocznika
kt6ry poszedljako 6 latki do szkoty?"
Pani Dyrektor stwierdzit, i2 jest to klasa 88 w kt6rej ucmiowie rozpoczgli naukg

w wieku 6lat. Ci uczniowie mlodsi, w klasach l-6, osiqgali wylsze wyniki, niz
klasa r6wnolegla 7 latk6w, ale juz p62niej im sig nie chcialo. Jedni i drudzy byli
tczeni przeztg sam4 kadrg pedagogiczn4 ten sam program, podrgczniki.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem do dyrekcji szkoty, nauczycieli, cyt. ,, co
tu zrobii Zeby to sig poprawilo, odwr6cilo?"
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem , cyt. ,, czy zajgciapoz-alekcyjne s4 dla
zdolnych i slabych, czy najednych zajgciach pozalekcyjnych s4 i ci i ci ?"

l5

Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcnik do protokotu.
Pani Wyszkowska stvrier&ila\12wyplata i przyjmowanie wniosk6w na dodatki
wgglowe w gminie Suraz przebiega bardzo sprawnie dzigkt zaanga2owaniu
i pracy pracownik6w Miejsko - Gminnego O5rodka Pomocy Spolecznej
w Sura2u.



Pani Dyrektor stwierdzila, i2 sq organizowane odrgbne zajgcia dla dzieci
zdolnych, w ubiegtym roku szkolnym bylo 8 godzin w tygodniu oraz odrgbnie
zajgcia dydaktyczno - wyr6wnawcze dla slabsrych ucmi6w. 54 uczniowie,kt6rry
pilnie uczestnicz4 w tych zajgciach wyr6wnawczych i sq widocme u nich
postgpy. Wszystkim &ieciom majqcym opinie, orzegzenia z poradni
o dysfunkcjach rozwojowych, szkola zapewnia opiekg pedagogiczro-
psychologicznE. S4 jednak przypadki, Ze rodzice rerygnuj4 z tych zajgl ze
wzglgdu nato,Zeuczei, uczennica nie chce brai udziafu w zajgciach korekcyjno-
kompensacyj nych, dydaktyczno-wyr6wnawczych.
Pan Woloszcryk stwierdzil, iZ skoro jest brak motywacji uczni6w do zajg6
pozalekcyjnych, to mo2e warto zwigkszyd w klasach 7-8 godziny obowiqzkowe
ze Scistych przedmiot6w. w6wczaq uczestnictwo jest obowiEzkowe w zajgciach,
6 lsdzic nie bgdzie m6gl zglosi6 rezygnacji zzajgC
Pani Dyrekor stwierdzil, iz organ prowadzqcy mo2e jak najbardziej zwigkszyi
godziny obowiqzkowe na przedmioty, o kt6re wnioskuje Dyrektor rrt*y i tuti
wniosek do Panstwa te2 zloiyla. Na ten rok szkolny, nie otrzfmalam srodl6w na
dodatkowe zajjcia.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, iz do tej pory, co roku byty zwigkszane srodki
na zajgcia jgzyka angielskiego. matematyki.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 por6wnui4c te wyniki egzamin6w z wynikami
egzamin6w gimnazjalnych, to byly one wy2sze, a czasami wylsze niz srednia
szkol w powiecie bialostockim. Dlaczego wigc teraz, te wyniki 6smoklasisty
kolejny rok sq ni2sze? Tyn bar&iej, Lebaza dydaktyczna w naszej szkole jest
co roku uzupetniana, warunki nauczania sq dobre. Liczebnos6 klas jest m-ala,
w otiqzku z czym, nauczyciel mo2e zweryfikowad wiedzg kazdego ucznia.
wyniki sq odzwierciedleniem poziomu naszych uczri6w i miejmy rladziejg, ze
wyniki w nastgpnym roku bgdq lepsze.

Ad.14.
zapomano radnych z informacjq Burmistrza Suraza i przewodniczqcego Rady
Miejskiej w Surazu o zlo2onych oswiadczeniach majqtkowych.'In6rmacja
stanowi zlqczrik do protokotu.

Ad.15.
Przyjgcie protokotu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
Przyst4piono do glosowania protokolu.
Wynik glosowania: ll os6b za,2 osoby nie oddaty glosu, przy 13 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal1cmikdo protokotu.

Ad.16.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr apiriski, przedstawil informacjg z podigtych
dzialan migdry sesjami:
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- udzial w uroczystosciach rozpoczgcia roku szkolnego w'Zespole Szkol

i Plac6wek Oswiatowo-Wychowawczych w SuraZu,

- udzial w uroczystosciach dozynkowych w sokolach i Plonce KoScielnej

z udzialem Wicepremiera Pana Jacka Sasina,

- podpisanie odbioru protokolu i odbi6r pierwszego etapu dr6g realizowanych

z programu Polski I-ad tj. ul. Granicmej, Zagumiennej w Surazu oraz drogi

w KoricowiZnie,
- spotkanie z przedstawicielami PKS NOVA odnosnie organizacji dodatkowych

kurs6w na terenie gminY Sura2,

- u&ial w spotkaniu Wsp6lnoty Gruntowej w Doktorcach,

- udzial w konferencji w urzgdzie Marszalkowskim dotycz4ce zagospodarowania

odpad6w komunalnych na przyszlo66,

- uariuf w posie&eniach kLmisji ds. Gospodarki i Budzetu oraz komisji

Rewizyjnej,
- ,po**i. , przedstawicielami wojew6dzkiego Funduszu ochrony srodowiska

dotycz4ce programu Czyste Powietrze,

- uiria r" poti"dzenfuZatz4Anlokalnej Grupy Dzialania N'A'R'E'W''
- udzial w Wotnym Zebraniu Lokalnej Grupy DzialaniaN'A'R'E'W''
- udzial w iosiedzenfi Zatzqdn Stowarzyszenia Gmin G6mej Narwi

poSwigconego projektowi Pisa-Narew,
f. uariat w frsiear"niu Zarz4duLokalnej Grupy Dzialania N'A'R'E'W"

- spotkanie z Komendantami Uiiistciej Panstwowej Strazy Po2amej

* nfuty..tot" w sprawie przekazariasamochodu stra2ackiego do OSP SuraZ'

- tpot{*i. z przedstawicielem PK NOVA w sprawie dodatkowych kurs6w oraz

przewozu dzieci szkolnYch,
- udzial w telekonferencji z Wojewodq Podlaskim w sprawie sprzedazy wggla

w cenach preferencyjny ch przez gminy,

- udzial w obcnoaach p.ria Se.tio.a w Zimnochach i rozstrzygnigcie Konkursu

Poczt6wka z Stxala,w tym miejscu pan Burmistrz AoL"yl podagkowglSdnej

i sottys z Zimnoch za zaarrgiowarue w obchody, dla Dyrektora MGOK za

opraw9 mttzyca,tq,
l'rpotl.ni.' z pizedstawicielami firm dotyczqce dystrybucji wggla, lrt6re
wimieniugminybgdqmogtynimobraca6.GminaSuraZumoZliwimieszkaricom
gminy zakup wggla po cenach preferencyjnych'

Ad.17.
Zapytania i wol ne wni oski.
Sitys Rynek Pan Litwiriczuk, wnioskowal o inny rozstaw stol6w na sesji' tak aby

sottysi mogli teZ przy nich zasi4S6. Wnioskowal o montaZ progu zwalniaj4cego

w miejscowoSci Rynki zakapliczk4.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 takie przejScie nie mo2e by6 usytuowane na zakrgcie,

a jedynie na prostym odcinku drogi. Na spotkaniu z mieszkaricami Rynek
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odst4piono od tego pomysfu. w najbri2szym czasie bgdzie powolana z powiatu
komisja bezpieczefstwai ten tematiost ni" iOrri.z po-.rony.
Pan Sekretarz sfwierdzil, i2 skoro sohysRynek )gh;t"tepot z.UE toizgattzasig aby powstal ten pr6g przy jegopor.r.li- ---' -
Pani Przewodnicz4ca st*ii.drila, iZ po*yZro sprawa jest de ,zgodnieniaz Urzgdem.
Sottys Rynek zaproponowal wykonanie zzdaszeniaprzystanku w miejscowosciRynki.
Mieszkaniec Suraza zwr6cil sig z pyaniem, na jakim etapie jest sprawa drogigninnej do rzeki od uliry r r fistopaaail.;-'po"ifrr.nid;;;;ffi; r*ri.ulicy I I Listopada, gdy2 nowi 

'*tx"i.i.'1.-.o 
zpocqri grodzenie dzialki?Wnioskowal mieszkani'ec o wyst4pienie do wlaSciciela dzialkt zkt6rej na drogggminnq mai4c4iedynie 3 metry szJrokosci*y."Lr.ia g"l gzie z drzew oiocowych,utrudniaj4ce przejazt. Zauwazyt, 

1, "k_y;;;i"it;;b * i"*ri.1*trrykrotnie bylo wykonywane. w ciqgu piiciu lut. Wskazal, aby wykonai raz,a konkretnie, aby nie wchodzi6 * a"d*irJ.L*y.
Pani przewodniczaca stwierdzil? iz ,k ry;rrlri" O.r, szkole le2y w obrgbie

$rt:"ff#."t*ch' 
tvtamv nadziije, iz * nli* ty. razem bgdzie poprawnie

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na pismie wystqpimy do wlaiciciela dzialki o ichusunigcie.
Pani Przewodnicz4ca ,*r6cira.sig. z pytaniem , czy gmrnapranuje uregulowa.

i;Hl"llr*esris z nowymi 
";rx.il,iJ".i,',ii. oarupie, pnejqt w przzz

Pan Burmistrz stwierdzil,. i2 nie ma moZliwojci zasiedzeni 4 gdyzna t4 umownQdrogg iest wpisana .tu 
"trose 

po";arau ffi.ffi ;;;;;;t##il*
j|;:T- w geodezji widnieje jak'ot d,;;6;atna, bez wyszczeg6rnienia

Pan Sekretarz stwierdzit,. iz jllfnie wrr.ok.S4du zas4dzil powyzsz4sfuzebnoS6

li:ftffir:h:ch 
mieszkaric6w' w geodezji, w ksiegach *l*a,..v;r,,"e"Ti.r,

Pan owczarczuk wnioskowal o zgloszenie do powiatu aa pismie naprawg drogiw Zawykach, tj. z1azd, d-r:qi p"lii.to*";-ru a.Jgu *,*u przy lasku, gdyz jvzkilka os6b uszkodzilo pqazdy. J 'er

Pan Karczewski wnioskowal o naprawg kiosku na Rynku Ko5cielnym.Pan Sekrerarz stwierdzil, iz zostanie d"k;fi; serwisu.
Pan Karczewski zwr6cil uwag 9,izpiachzul.pi"."*": i Cmentamej w znacznwnstopniu zatega na ul. KoScieinej'i na ul. na"r.i.: a" il;;*";.,"d".Wnioskowal o uregulowanie oSwietlenia ;i;;;'
ra3i rrz.ewganicz*ca stwierd zila, 

.iz tei,;;;;b1"," piasku jest te2 na drodze

#:#lill 
cyt.,,z racji oszczsdn.s.i ni; ;it ;Lny asatt,"tat :;r r;;;t
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Pan Burmistrz stwierdzil, iZ asfalt zostal wylany w Kowalach na drodze zgodnie
z projektem.
Pan Woloszczyk stwierdzil, iZ do gminy wplynglo podanie mieszkaric6w Leszni
odnoSnie budowy progu zwalniajqcego ze wskazaniem miejsca i zgod4
mieszkahc6w. Czy taprawa chodnika Lesznia -Doktorce zostala zgloszona do
Powiatu, gdy2 do tej pory nic nie zrobiono?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ ta sprawa zostalazgloszona do Powiatu.
Pan Woloszcryk wnioskowal, aby grnina wykonala przy Swietlicy w Lesmi
nawierzchnig z kostki brukowej. Na jakim etapie jest sprawa pozyskania wggla
preferencyjnego dla mieszkaric6w gminy SuraZ i kiedy mieszkaricy bgdE mogli
skladad odpowiednie wnioski z tym zwiyarc2
Pan Burmistrz stwier&il, i2 na chwilg obecnq zbieramy od mieszkaric6w
zapotrzebowanie na ilo56 konkretnego rodzaju paliwa. Kazdy mieszkaniec,

kt6remu pizyz\ar,o dodatek wgglowy mo2e ubiega6 sig o zakup do 1,5 tony
wggla. Czekamy jeszcze na doprecyzowanie szczegolowiej przepis6w na jakich
,asadach samorzQd mialby prowadzi6 sprzedaz wggla.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 przez caly czas sq wazone odpady komunalne
przez gminE celem sprawdzenia iloSci tonazu. Czy dalej jest potrzeba ich wuhettta,
gdy2 poniesione koszty waZenia przez firmg zewngtrznq wpiynql na koszty

odbioru odpad6w dla mieszkaric6w?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 powyhszy system kontroli wykazal, i2 tonal
wykazany przez firm9 odbierajqc4 odpady z terenu naszej gminy pokrywa sig

z przewrlonym tonazem przez gming. Skoro jest taka wola, aby zapr-z;estat

przewaZanie, to z tego uezygn$emy.
Pan Woloszczyk zaproponowal, aby do korica tego roku jeszcze pozosta( przy
sprawdzeniu toniUu.
Radni zdecydowali, aby do koica tego roku w dalsrym ci4gu przewaiat tonai
odpad6w komunalnych z terenu gminy Sura2.

Ad.18.
Sprawy r62ne.

Zakoirczenie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w SuraZu o godz. 1350.

Miejskiej

Pani Agnieszka Ed -Zunojda

Protokolowala: S. Filipczuk

19

Ad.19.
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Zgodnie z ut.24 h ust. 1,2,3,4 i 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzgdzie
gminnym @2. U. z 2022 r. poz. 559 z p6in. an.), Seketarz Gminy, Skarbnik Gminy,
Kierownicy jednostek organizacyjnych, osoby wydaj4ce decyzje administracyjne w imieniu

!1ryistrza obowiqzani s4 do zlo2enia oswiadczeri o swoim stanie maj4tkowym.
oswiadczenia maj4tkowe dotyczq ich maj4tku odrgbnego oraz maj4tku objgtego matzerisk4
wsp6lno6ci4 maj 4tkow4.

Ww o5wiadczenia maj4tkowe wraz z zenrarriert podatkowym zlo2yly nastgpuj4ce osoby:
l. Marek Uszyriski

2. Joanna Lapiiska

3. Beata Holak

4. Teresa SkrzS,pkowska

5. Dorota Marczuk

6. Krzysztof Ow czar cztl<

7. Marek Jarosz

INFORMACJA

W pozostalym zakresie nie stwierdzono nieprawidlowoSci.
Ww osoby s4 na etapie skladania stosownych wyjaSnieri do o
zostan4 przekazane do II Urzgdu Skarbowego w Bialymstoku.

SuraZ, dnialS paldziemlka 2022r.

Swiadczeri maj4tkowych, kt6re

Burmistrza Sura2a o o6wiadczeniach majqtkowych zloLonych przez Sekretarza Gminy,
Skarbnika Gminy, Dyrektor6w Szk6t (gimnazjum), osoby wvdaj4ce decyzje

administracyjne w imieniu Burmistrza.

odwiadczenie mai4tkowe *raz z kopi4 swojego zenr,nia podatkowego o wysokosci
osi4gnigtego dochodu w roku podatkowym skladaj4 Burmistrzowi.
Burmistrz dokonuje analizy wszystkich w oswiadczei mai4tkowych. Jeden egzemplarz
odwiadczeri mai4tkowych zostal przekazany do II Urzgdu Skarbowego w Bialymstoiu.

Naczelnik Drugiego Urzgdu skarbowego pismern Nr 2004-sI(A-2 .4006.95.2022 z dnia
18-07.2022r. stwierdzil nieprawidlowosci w zloZonych ojwiadczeniach maj4tkowych przez
nastgpuj4cych pracownik6w:

. Pani4 Teresg Skrzypkowsk4 w pkt.l lZasoby pienigzne/, w pkt.V /nabyte mienie/,
w pkt.vIII /Inne dochody nie okredlono przynaleznosci do mai4tku osobistego lub
obj gtego mal2erisk4 wsp6lnoSci4 maj4tkowq.

o Pana Marka Uszyriskiego w pkt.l /Zasoby pieniEzne- srodki pienigzne zgromadzone
w walucie obcej/ nie okreSlono przynaleZnosci zasob6w do majqtku osobistego lub
objgtego mal2erisk4 wsp6lnoSci4 maj4tkow4.

o Pana Marka Jarosz pkt.Il.3 /Gospodarstwo rolne/ wykazana powierzchnia
gospodarstwa rolnego r62ni sig od powierzchni wyliczonej przei urz4d, po
uwzglgdnieniu dokonanej darowizny.

BURMI ttz
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Suraz, dnia,/4 puhdiemika 2022r.

INFORMACJA

Przewodniczqcego Rady Miejskiej w surr2u o zlo2onych przez radnych oSwiadczeniach

majqtkowych

Na podstawie art. 24 h ust. l, 2, 3, 4 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r'

o samorz4diie gminnym (Dz. IJ. z 2022r. poz. 559 z pbin. zm.) Radni Rady Miejskiej

w Surazu obowi4zani s4 do skladania oswiadczeri majqtkowych. oswiadczenia te dotyczq

maj4tku odrgbnego oraz maj4tku objqtego wsp6lnoSciq maj4tkow4.

Oswiadczenia majqtkowe zloZyli wszyscy radni:

l. Krzysztof Bibulowicz

2. Adam Sosnowski

3. Julita Dziemianiuk

4. Agnieszka Klosko

5. Halina Wyszkowska

6. Iwona Nowicka

7. Ignacy Karczewski

8. KrzysaofMlodzianowski

9. Krzysztof Parikowski

10. Bogdan Owczarczuk

I 1. Miroslaw Danilczuk

12. Pawel Jaroszko

13. Wieslaw Woloszcqk

14. Teresa Zimnoch

oswiadczenia maj4tkowe zloZono w terminie ustalonym przez ustawg o samorz4dzie

gminnym, tj. Ao jd.Oe.ZOZ2r. Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w SuraZu dokonuje _analizy
i.ryr*l"t *l* o6wiadczeri majqtkowych. Jeden egzemplarz o6wiadczef majqtkowych zostal

przekazany do I i do II Urzgdu Skarbowego w Biatymstoku.

Po przeprowadzonej analizie Naczelnik Drugiego Urzgdu Skarbowego pismern- Nr

2004.sKA-2.4006.128.2022, Nr 2004-5I(A2.4006.241.2022 z dnlia 2l wrzeinia 2022r.

stwierdzil nieprawidlowoSci w zlozonych oiwiadczeniach maj4tkowych przez nastqpuj4cych

radnych:
o Pana Bibulowicza Krzysztofa w pkt.Il. /Inne nieruchomosci/ nie wykazano

powierzchni dzialki pod domem, w czqsci B nie wykazano miejsca polo2enia

gospodarstwa rolnego.



Pana Danilczuka Miroslawa w pkt.ll.2 /lVlieszkanid wykazana powierzchnia r62ni sig
od powierzchni wynikaj4cej z Ksiggi Wiecrystej, ponadto nie wykazano gara2u
nabyego w 2021r.
Pana Karczewskiego Ignacego w pkt.VIII /lnne dochody osi4gane z t1.tufu
zatrudnienia./ nie okreilono przynale2nojci skladnik6w mai4tkowyJh do majqtku
osobistego lub objgtego malzerisk4 wsp6lno6ciq maj4tkow4.
Paniq Klosko Agnieszkg w pkt.VIII /rnne dochody/ stwierdzono niezgodno66
dochod6w z zeznaniem o wysokofci osiqgnigtego dochodu w 2021r. (plT_ 36)l
Pana lVllodzianowskiego Krzysztofa w pkt.vlr /prowa&g dzialalno$d gospodarcz4:
przychod i doch6d./ naleizlo wpisad dwie kwoty.
Pana owczarczuka Bogdana w pkt.ll. 1,2,4 /Dom/Mieszkanie/lnne nieruchomoici/ nie
okredlono tytulu prawnego, w pkt.Il.3 /Gospodarstwo rolne _ przych6d, doch6d/
naleialo wykazai dwie kwoty: przychodu i dochodu, w pkt.Il.4 /lnne nieruchomo5ci/
nie przyporz4dkowano precyzyjnie lokali do wartosci.

a

a

a

a

Pana Sosnowskiego Adama nie wypelniono pkt.U.3 /Gospodarstwo rolne - przych6d
i doch6d/
Pana woloszczyka wieslawa Mariana w pkt.[.] /Dorn/ nie wykazano powierzchni
i wartoSci domu polo2onego w Leszni 51.
Paniq Zimaoch reresg w pkt.rl.r /Dom/ powierzchnia domu r62ni sig od powierzchni
wykazanej w poprzednim oswiadczeniu majqtkowym, w pkt.Il.4 /Inne nieruchomosci/
nie wykazano &ialki pod domem.

W pozostalym zakresie nie stwierdzono nieprawidlowoSci.
ww osoby s4 na etapie skladania stosownych wyjadnieri do oswiadczei majqtkowych, kt6re
zostan4 przekazane do II Urzgdu Skarbowego w Bialymstoku.

L)
"



SURAZ

PROTOKOT GLOSOWANIA
z dnia 26 pa2dziernika 2022 r

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: '15

Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
pozedku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw WstrzymuiEcy

1 Przyjgcie porzqdku obrad. 13 0 0

Kzysztof Bibutowicz ZA
Mirostaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agn ieszka Edyta Filipczuk--amojd- ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pafikowski DRZEMKA
Adam Sosnowski ZA
Wiestaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

111



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia26 pa2dziernika 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Przeciw WstrzymulAcy

Projekt uchwaly w sprawie wskazania
miejsca wstqpnej lokalizacji
dodatkowych ptzystank6w na drogach
powiatowych w gminie Sura2.

0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
J ulita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Paikowski ZA
Adam Sosnowski

Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

3 14

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia26 pa2dziernrka2O22 r.

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw Wstzymuiqcy

4 Projekt uchwaly w sprawie okreSlenia
przystank6w komunikacyjnych, K6rych
wlaScicielem lub zazqdzajqcym jest
Gmina Sura2 oraz warunk6w i zasad
kozystania z tych przystank6w.

't4 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzyslof Parikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych g0os6w: 14



SURAZ

PROTOKoL GLOSOWANIA
z dnia 26 pa2dziernika 2022 r.

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

zedmiot glosowania Pzeciw Wstzymu.iqcy

E Projekt uchwaly w sprawie zmiany
regulaminu utrzymania czystosci i
pozqdku na terenie Gminy Suraz

14 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
J u lita ian iuk ZA

nieszka Edyta Filipczuk mojda
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA

nieszka Klosko ZA
a Nowicka ZA

ogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof aikowski ZA
Adam owski ZA

eslaw Marian ZA
alina Wyszkowska ZA
eresa Zimnoch ZA

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glcs6w: '14

ZA

111



SURAZ

PROTOKoL GLOSOWANIA
z dnia 26 pa2dziemika 2022 t

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glos

Punkl
pozqdku

obrad

P miot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujqry

b Projekt uchwaly w sprawie zmiany
szczegolowego sposobu gwiadczenia
usfug w zakresie odbierania odpad6w
komunalnych od wla6ciceli
nieruchomoSci i zagospodarowania tych
odpad6w, w zamian za uiszczonq przez
wla6ciciela nieruchomoSci oplatq za
gospodarowanie odpadami
komunalnymi.

'14 0 0

Kzysztof Brbulowicz ZA
tvi Danilczuk ZA
Julita Dziem tan uk ZA
Agnieszka Edyta Filipczrk mo da ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski

Agnieszka ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

PafkowskiK ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw nan ZA
Halina Wyszkows ZA

Zimnoch ZA

1t1

oddane:

ZA



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 26 pa2dzienlka 2022 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych g{os6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glos oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzym ujqcy

7 Projekt uchwaty w sprawie udzielenia
pomocy fi nansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofi nansowanie
zadania pod nazwq ,,Poprawa
bezpieczefi stwa ruchu poptzez budowg
wyniesionego skrzyzowania ulic:
Zabludowskiej, Bialostockiej i

Zagumiennej w Surazu"

10 2 1

Kzysztof Bibulowicz

Miroslaw Danilczuk WSTRZ
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko PRZECIW
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk PRZECIW
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Wotoszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 26 pa2dzierntka 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pz.eciw Wstzymujqcy

I Projekt uchwaly w sprawie udzielenia
pomocy Powiatowi Bialostockiemu na
dofi nansowanie zadania pod
nazwq,, Opracowanie dokumentacji
projektowej na: Przebudowg z
rozbudowq drogi powiatowej Nr 15178
Turo56 Dolna- Sura2wraz z
pzebudowq mostu na cieku bez nazwy
Um Kowale (gm. Sura2)

0 0

ZAKrzysztof Bibulowicz

ZAMiroslaw Danilczuk

ZAJulita Dziemianiuk

ZA@ia
ZAPawel Jaroszko

ZAlgnacy Karczewski

ZAAgnieszka

ZAlwona Nowicka

ZABogdan Owczarczuk

ZAKrzysaof Pankowski

ZAAdam Sosnowski

Wieslaw ana n

ZAHalina Wyszkowska

ZATeresa Zimnoch

1t1

oddane:

14

ZA



SURAZ

PROTOKoT GLOSOWANIA
z dnia26 pa2dziernika2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: '15

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzym uJqcy

o Projekt uchwaly w sprawie
pzeznaczenia do sprzeda2y dzialek
polozonych na terenie miejscowo6ci
Sura2.

14 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiu ZA
Agn Edyta Filipczuk o ZA
Pawel aroszko ZA
lgnacy rczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pankowski

Adam Sosnowski ZA
ZA

Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

0

ZA

\A/iestai Marian Woloszczyk



SURAZ

PROTOKOT- GI-OSOWANIA
z dnia 26 pa2dziernika 2022 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
pozedku

obrad

Pzedmiot glosowanE- Za Przeciw Wstrzymujqcy

10 Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia
zgody na nieodplatne nabycie
nieruchomo5ci gruntowej.

14 0 0

KrzysAof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Ktosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski

Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia26 pa2dziemikazC2z t

Gftcsowanie jawne
Liczba uprawnionych do gil,osowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

oddane

Punkt
porzqdku

obrad

Przedmiot glcsowan ta Pzeciw WstzymujEcy

11 Projekt uchwaty w sprawie zmian w
Statucie Miejsko-Gminnego OSrodka
Pomocy Spolecznej w Sura2u.

14 0 0

Krzysaof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pafikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia26 pa2dziernika 2022 r

Glosowanie iawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych gilos6w: 11

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

12 Przyjqcie protokolu obrad z XXXlll sesji
Rady Miejskiej w Surazu.

't1 0 0

Kzysaof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk BRAK GLOSU
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko BRAK GLOSU
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Fafintwyszkorake ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOI. GLOSOWANIA
z dnia 26 pa2dziernika 2022 r

Oosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 12

Rezultat glosowania: Przyjgto

oddane

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymu.iEcy

13 Wniosek formalny w sprawie
zapewnienia drugiego dania w szkole w
formie cateringu do koica I semestru
roku szkol nego 2022-2023

6 4 2

PRZECIWKrzysztof Bibulowicz

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk WSTRZ

WSTRZAgnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda

ZAPawelJaroszko

ZAlgnacy Karczewski

ZAAgnieszka Klosko

lwona Nowicka PRZECIW
ZABogdan Owczarczuk

PRZECIWAdam Sosnowski

ZAWieslaw Marian Woloszczyk

BRAK GLOSUHalina Wyszkowska

PRZECIWTeresa Zimnoch

111



SURAZ

PROTOKOI. GLOSOWANIA
z dnia 26 pa2dziernika 2022 r.

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glos

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymu.iecy

Wniosek formalny w sprawie
paficypacji gminy w kosztach obsfugi i
przygotowywan ia drugiego dania w
postaci cateringu w szkole.

7 4

Krzysztof Bibulowicz WSTRZ
roslaw Danilczu ZA

Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk ojda WSTRZ
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA

n Klosko WSTRZ
lwona Nowicka PRZECIW

rczukBog ZA
Adam owski PRZECIW

Wolos

H a lina kowska

Teresa mnoch

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do gl,osowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

oddane:

14 2

ZA
ZA

WSTRZ


